
 

 

 

 

 

Planerade intäkter: 

Förmedlade fakturerade avgifter för Rotary Norden,  

RU och SRS x 179 kr     447 500 

Distriktsavgift 2500 x 80     200 000 

Distriktskonferens 2500 x 40     100 000 

Kostnadsersättningar RI    100 000 

TRF        80 000 

Summa Intäkter:     927 500   

 

Kostnader:  

Förmedlade fakturerade kostnader   447 500 

Resekostnader DG      130 000 

Resekostnader övriga i distriktsrådet     35 000 

Styrelse och distriktsmöten       18 000 

Distriktskonferens     100 000 

                                       Budget för distrikt 2360  

                    År 2021 – 2022 baserat på 2500 medlemmar.  



TRF        80 000 

Zonmöten       10 000 

Ungdomsutbytet       32 000 

Rotaract           6 000 

RFE          4 000 

RLI          6 000 

Oförutsedda händelser      11 000 

PR/Marknadsföring       20 000 

Teknisk utrustning        10 000 

Kontorsmaterial, trycksaker       10 000 

PDG lunch          8 000 

Summa kostnader     927 500 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Budgetnotor för DG året 2021-2022  

 

Årsavgiften föreslås oförändrad från föregående år: 299 kr/medlem  

Vi beräknar på 2500 medlemmar för att budgeten ska vara så realistisk som 

möjligt. Den 1/7 2020 hade distriktet 2638 medlemmar. 

PETS ska vara självfinansierad och är inte med i budgeten. Anmälningsavgifter 

ska täcka kostnaderna.   

PDG lunchen är en årlig återkommande lunch för samtliga tidigare DG i 

distriktet. Även för de som nu bor i distriktet fast de varit DG i annat distrikt.  

Detta i syfte att informera och nätverka. DGE och DGN inbjuds också. 

Vi fortsätter den satsningen på Rotaract som påbörjades 2019/20 då med kurs i 

”Hållbart Ledarskap”.  

Ett av Rotarys mervärden är ”Fellowship” därav satsningen på RFE.  

För att vi ska kunna genomföra en Båtmässa igen så behöver vi tillskjuta medel 

från distriktets kassa. I budgeten finns det inget utrymme för den. En uppskattad 

summa är ca 20 000 kr från distriktet förutsatt att klubbarna tillskjuter ca 29 000 

kr som under år 2020.  Materialet som togs fram till Båtmässan finns kvar varför 

vi inte behöver budgetera för detta. Årsmötet får besluta om vi ska genomföra 

en Båtmässa förutsatt att mässan kan genomföras p.g.a. eventuell pandemi.  

Ett annat alternativ är att vi höjer medlemsavgiften med förslagsvis 10 kr per 

person.  

RLI är en utbildning som har uppskattats av samtliga deltagare. Det kan 

tillkomma kostnader för ytterligare Facilatorer. Lämpligt är att ta ett beslut på 

PETS om detta. Pengarna måste då tas ur distriktets kassa.  

Distriktets uppgift är att stötta klubbarna, då är RLI ett bra verktyg för detta.  

 

 


